
رشد 139 درصدی خروج سرمایه
طی یک روز در بورس اتفاق افتاد؛ روز سه شنبه خالص تغییر مالکیت حقوقی 

به حقیقی بازار سهام برای ششمین روز 
کاری متوالی منفی شــد و 701 میلیارد 
تومان پول حقیقی از بازار سهام خارج شد 
که نسبت به روز قبل رشد 139 درصدی 

داشته است.
به گزارش اکوایران، در معاملات آخرین 
روز مرداد شــاخص کل بورس تهران 18 
هزار و 216 واحد نســبت بــه روز کاری 
گذشته پایین تر ایســتاد و به سطح یک 

میلیون و 938 هزار و 224 واحد رسید.
شاخص کل هم وزن بورس نیز با کاهش 
10 هزار و 995 واحدی در رقم 663 هزار و 

221 واحدی ایستاد.
شــاخص کل فرابورس نیز با افت 259 
واحدی به رقم 24 هزار و 793 واحد رسید. 
همچنین شــاخص هم وزن فرابورس با 
کاهش 2 هزار و 654 واحد به سطح 118 

هزار و 614 واحد رسید.
روز سه شنبه خالص تغییر مالکیت حقوقی 
به حقیقی بازار سهام برای ششمین روز 
کاری متوالی منفی شــد و 701 میلیارد 
تومان پول حقیقی از بازار سهام خارج شد 
که نسبت به روز قبل رشد 139 درصدی 

داشته است.
این روزنماد وبملت همانند 6 روز گذشته 
بیشترین خروج را داشــت که ارزش آن 
46 میلیارد تومان بود. پس از بانک ملت، 
نمادهای وشــهر، شســتا، خاور و فملی 

بیشترین خروج پول حقیقی را داشتند.
در سوی دیگر، بیشترین ورود پول حقیقی 

به نمادهای حتاید، ودی و غمایه اختصاص 
داشت.

همچنیــن در این روز نمادهــای فولاد، 
خودرو، فارس و شستا نمادهای قرمزپوش 
بورس بودند که بیشــترین اثر را در افت 
شاخص کل بورس داشتند. در مقابل امین، 
بکام و اتکام از نمادهای سبز بودند که اثر 

مثبت بر شاخص داشتند.

در فرابورس نیز نمادهای خاور، آریا و بپاس 
بیشترین اثر کاهنده را بر شاخص داشتند 
و نمادهای صبا، فجهان و ودی بیشترین 
اثر افزایشی را بر شــاخص کل فرابورس 

داشتند.
در بین نمادهای پرتراکنش بورس امروز 
نماد خودرو بیشترین تراکنش را داشت 
و خگستر و شهر در رتبه های بعدی قرار 

گرفتند. در فرابورس نیز بمولد، فن افزار و 
دی بیشترین تراکنش را داشتند.

ارزش معاملات کل بازار سهام به 7 هزار و 
389 میلیارد تومان رسید. ارزش معاملات 
اوراق بدهی در بازار ثانویــه هزار و 981 
میلیارد تومان بود که 27 درصد از ارزش 
کل معاملات بازار را در این روز شــامل 

می شود.

ارزش معامــلات خرد نیز بــا کاهش 3 
درصدی به نســبت روز معاملاتی قبل 
 به رقم 3 هــزار و 438 میلیــارد تومان

 رسید.
در معامــلات ایــن روز نمــاد بمولــد 
بیشــترین ارزش معاملات بازار ســهام 
را به خــود اختصــاص داد کــه ارزش 
 معامــلات آن 77 میلیــارد تومــان

 بود.
پس از بمولــد، خاور بیشــترین ارزش 
معاملات را داشــت و وبملت رتبه سوم 
بیشــترین ارزش معامــلات را به خود 
اختصاص داد و پس از آن، دو نماد خگستر 
و خودرو در رتبه های بعدی بیشــترین 

ارزش معاملات قرار گرفتند.
در جدول حجم معاملات نیز سهام دی با 
تعداد 454 میلیون و 433 هزار و 36 سهم 
در صدر قرار گرفته است. شستا در رتبه 
دوم بیشــترین حجم معاملات بازار قرار 
گرفت و رتبه سوم به خودرو تعلق داشت. 
دو نماد خاور و خگســتر نیز در رتبه های 
بعدی بیشترین حجم معاملات بازار قرار 

داشتند.
در معاملات سه شنبه، 36 نماد صف خرید 
داشتند و 154 نماد با صف فروش مواجه 
بودند. مجمــوع ارزش صف های خرید با 
رشد 13 درصدی نســبت به روز کاری 
قبل به 91 میلیــارد تومان افزایش یافت 
و مجموع ارزش صف هــای فروش نیز با 
افزایش 23 درصدی به 652 میلیارد تومان 

رسید.

پس از پنجاه و سومین بازدید از بندر شهید 
رجایی اعلام شد:

موانع ترخیص 1۰۰۰ خودرو
تسنیم نوشت: رئیس کل دادگستری هرمزگان از 
رفع کامل موانع ترخیص 1000 خودروی خارجی 
از بندرها و گمرکات هرمزگان با پیگیری و اقدام 

دستگاه قضایی خبرداد.
با تأکیــدات رئیس قوه قضائیه به رؤســای کل 
دادگستری ها و دادستان های مراکز استان های 
ساحلی مبنی بر حضور میدانی و استمرار سرکشی 
از انبارهای گمرکات، بندرها و اموال تملیکی جهت 
تعیین تکلیف سریع کالاهای موجود، مجتبی 
قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
به همراه دادستان مرکز استان و معاون قضایی 
رئیس کل دادگستری برای پنجاه و سومین بار از 

بندر شهید رجایی بندرعباس بازدید کرد.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان همچنین با 
حضور در نشست ستاد پیگیری سیاست های کلی 
اقتصاد مقاومتی در محل سالن اجتماعات گمرک 
شهید رجایی بندرعباس، ضمن اخذ گزارش های 
تکمیلی از مســئولان و نمایندگان کلیه ادارات 
مربوطه، پس از بررسی وضعیت تمامی گروه های 
کالاهای موجود در این مجتمع بندری، دستورات 

لازم را خطاب به مسئولان مربوطه صادر کرد.
رئیس کل دادگستری هرمزگان در حاشیه این 
بازدید اظهــار کرد: در جریان پنجاه و ســومین 
بازدید مسئولان قضایی از حوزه بندرها و گمرکات 
استان، رسیدگی به 6 موضوع در دستور کار ویژه 

قرار داشت.
مجتبی قهرمانی تصریح کرد: یکی از این دستور 
کارها مربوط به تعیین تکلیف 1000 خودروی 
خارجی وارداتی بود که حدود هشت ماه در بندرها 
استان به دلیل عدم صدور مجوز استاندارد معطل 
بودند و با اقدام به موقع دستگاه قضایی امروز این 

مشکل به صورت کامل حل شد.
وی گفت: درنتیجه دســتور قضایی صادرشده 
دردهم مردادماه امسال جهت تسریع در ترخیص 
1000 دستگاه خودروی خارجی وارداتی از بندرها 
استان پس از انجام مراحل اداری در کوتاه ترین 
زمان ممکن، با تأیید ســازمان ملی استاندارد از 
امروز این خودروها آمــاده تحویل به خریداران 

می شوند.
رئیس کل دادگستری هرمزگان خاطرنشان کرد: 
در پی گزارش های واصله مبنی بر واردات حدود 
یک هزارم دســتگاه خودروی هیونــدای النترا، 
توسان، کریتا، اکسنت و ســان یانگ به کشور و 
معطلی چندماهه آن ها در بندرها استان هرمزگان، 
دهم مردادماه امسال با صدور دستور ویژه قضایی از 
ادارات استاندارد، بندرها و دریانوردی و گمرکات 
خواسته شد ضمن پیگیری ســریع موضوع از 
مرکز، برای تعیین تکلیف و ترخیص این خودروها 

اقدام کنند.
قهرمانی تصریح کرد: همچنین در این دســتور 
به دادستان مرکز اســتان هرمزگان و مدیرکل 
تعزیرات حکومتی نیز مأموریت داده شد به منظور 
جلوگیری از هرگونه سوءاســتفاده احتمالی با 
ورود به موضوع تأخیر به وجود آمده در ترخیص 
خودروهای وارداتی، شــرکت های واردکننده را 
مکلف کنند که به سرعت، فرآیند ترخیص این 

خودروها را انجام دهند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با بیان اینکه 
دادستان مرکز استان و مدیرکل تعزیرات حکومتی 
بر روند ترخیص این خودروهای وارداتی تا زمان 
تحویل آن ها به مشتریان نظارت می کنند، تأکید 
کرد: این خودروها باید بلافاصله طبق ثبت نامی که 
در سامانه یکپارچه عرضه خودروهای وارداتی انجام 

شده است به خریداران تحویل داده شوند.
وی در ادامه افزود: دومین دستور کار ما در جریان 
بازدید امروز از بندر شــهید رجایی بندرعباس 
در خصوص پاکســازی محوطه آلوده بحر و بر 
گســتر پارس و انبار اپُکس این مجموعه بندری 
بود که در این خصــوص نیز تاکنون 90 کانتینر 
آلوده از این محوطه خارج شده است و عملیات 
 انتقال 90 کانتینر دیگر نیز از امروز آغاز خواهد

 شد.
قهرمانی خاطرنشان کرد: همه مراحل اداریِ لازم 
انجام شده است و اقدامات عملیاتی هم به شکل 
قابل قبولی با همکاری دستگاه های متولی در حال 

انجام است.
وی با اشــاره به پیگیری ویژه دستگاه قضایی به 
منظور تعیین تکلیف کالاهای رســوبی موجود 
در محوطه و انبارهای بندرها و گمرکات استان 
هرمزگان نیز اظهار کرد: خوشبختانه درنتیجه 
اتخاذ تمهیــدات مناســب و برنامه ریزی های 
انجام شــده در حال حاضر هیچ کالای رسوبی 
 عمــده ای در بندرها و گمرکات اســتان وجود 

ندارد.

گزارش روز 
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9گوناگون درخواست برای بررسی دستمزد بدون  
بررسی باقی مانده است؛

ماجرای مزد!
در حالی که نمایندگان کارگری معتقدند دستمزد 
تنها یک سوم هزینه های زندگی را پوشش می دهد 
و خواستار برگزاری جلسه شورای عالی کار برای 
بررسی مجدد مزد هستند اما این درخواست بدون 

بررسی باقی مانده است.
فعالان کارگری به نمایندگی از 14 میلیون کارگر 
چندین ماه است که درخواست برگزاری جلسه 
شورای عالی کار و بررسی مجدد دستمزد را دارند، 

اما تا کنون محقق نشده است.
در حالی دستمزد کارگران تنها جوابگوی 30 درصد 
هزینه کارگران است، نمایندگان کارگری خواستار 
تشکیل جلسه شورای عالی کار برای بررسی دوباره 
حداقل مزد هستند. نمایندگان کارگران هنگام 
تعیین مزد 1402 با توجه به افزایش قیمت ها, از 
دولت خواستار کنترل تورم شدند. اکنون کارگران 
اعتقاد دارند دســتمزد فعلی جوابگوی تنها 30 
درصد هزینه های موجود اســت و کارگران برای 

تأمین معاش خود دسته و پنجه نرم می کنند.
این در حالی است که صولت مرتضوی, وزیر کار 
با اعلام اینکه "در صورتی که دستمزد کارمندان 
دوباره افزایش یابد، درباره بررسی مجدد دستمزد 
کارگران تشکیل جلسه می دهیم" گفت: عدد و 
رقم دستمزد برای حداقل بگیرها است, کارگران 
می توانند از قدرت چانه زنی استفاده کنند و حقوق 

بیشتری دریافت کنند.
این اظهار نظر وزیرکار در حالی بیان می شود که 
بسیاری از فعالان کارگری معتقدند برای کارگری 
که امنیت شغلی ندارد,  چانه زنی مزد بی معنا است.
سمیه گلپوررئیس کانون عالی انجمن های صنفی 
کارگران گفت: کارگری که امنیت شــغلی ندارد 
چگونه می تواند برای دستمزد خود چانه زنی کند؟ 
در طول تاریخ ثابت شده است که کارگران به دلیل 
ترس از بیکاری حق و حقوقشان پایمال می شود 

زیرا ترجیح می دهند کار خود را از دست ندهند.
وی با اشاره به اینکه وزیر کار تنها راهکار دولت برای 
کمک به کارگران را اجــرای طرح کالابرگ بیان 
می کند ادامه داد: کارگران در شرایطی هستند که 
ترجیح می دهند حتی مبلغ اندک یارانه را به صورت 
نقدی دریافت کنند، تا شاید بتوانند در بخشی از 

مشکلاتشان آن را هزینه کنند.
وی با یادآوری اینکه دولت وعــده داده بود که در 
صورت عدم کنترل تورم دســتمزد اصلاح شود 
گفت: متأسفانه کنترل تورم در حد کلام باقی مانده 
است. قیمت کالاهای اساسی که نقش بسزایی در 
هزینه های مردم دارند، روز به روز در حال افزایش 

است.
رئیس کانون عالــی انجمن های صنفی کارگران 
خاطرنشان کرد: کارگری که امنیت شغلی ندارد 
چگونه می تواند برای دستمزد خود چانه زنی کند؟ 
در طول تاریخ ثابت شده است که کارگران به دلیل 
ترس از بیکاری حق و حقوقشان پایمال می شود، 
زیرا ترجیح می دهند کار خود را از دست ندهند، 
آقای وزیر به امنیت شغلی و قراردادهای کوتاه مدت 

کارگران واقف است؟
آیت اســدی، عضو شــورای عالــی کار نیز در 
گفت وگویی، در مورد درخواست کارگران مبنی 
بر تجدیدنظر در حداقل دستمزد کارگران در سال 
جاری گفت: با توجه به اینکــه دولت در جریان 
تصویب حداقل مزد برای ســال 1402 قول داده 
بودند که امســال به خاطر سیاســت مهار تورم 
حداکثر نرخ تورم 20 درصد خواهــد بود، اما در 
عمل تورم بیش از این رقم اتفــاق افتاد، بنابراین 
نمایندگان کارگری در شورای عالی کار تاکنون 
دوبار درخواست برگزاری جلســه شورای عالی 
کار داده اند که هنوز با این درخواســت موافقت 

نشده است.
وی افزود: البته از ابتدای ســال تاکنون دو جلسه 
شورای عالی کار برگزار شده، اما موضوع بررسی 
مجدد حداقل مزد کارگران در آن مطرح نشــده 

است.

گزارش ویژه 

وزیر صمت در مجمع عمومی عادی سالیانه سازمان گسترش و نوسازی صنایع ایران:

مسیر فعالیت بخش خصوصی هموار شود
وزیر صمت بــا تاکید بــر اینکــه وزارت صمت بــه دنبال 
تصدی گری نیســت، گفــت: بایــد در همه دســتگاه ها و 
سازمان های تابعه به دنبال سیاســت گذاری باشیم و مسیر 
را برای فعالیت بهتر و بیشــتر بخش خصوصی و مردم هموار 

کنیم.
»عباس علی آبادی« در مجمع عمومی عادی سالیانه سازمان 

گسترش و نوســازی صنایع ایران برای عملکرد سال 1401 
تاکید کرد: همه باید با توجه به شعار سال بر محوریت تولید 

تمرکز کنیم زیرا با رشد تولید می توان تورم را نیز مهار کرد.
وی رعایت قانــون را الزامی خوانــد و در خصوص انتظارات 
مردم تاکید کرد: صدای مردم و مشتریان باید شنیده شود و 

ارزیابی های دوره ای در این خصوص باید صورت گیرد.

وزیر صمت در ادامه با تاکید بــر اینکه وزارت صمت به دنبال 
تصدی گری نیست، خاطرنشان کرد: بایست در همه دستگاه ها 
و سازمان های تابعه به دنبال سیاست گذاری باشیم و مسیر را 
برای فعالیت بهتر و بیشــتر بخش خصوصــی و مردم هموار 

کنیم.
وی حرفه ای بودن، بین المللی شــدن و همکاری با برندهای 
معتبر جهانی را از ضروریات تولید صادرات محور ذکر و یادآور 
شد: در تولید اصل بر صادرات است و در این راه باید مقدمات 

و بستر لازم را فراهم کنیم.

وزیر صمت با بیان اینکه وقتی صحبت از صادرات می کنیم، 
منظورمان خام فروشی نیست، بلکه صادرات محصولات دانش 
پایه است، تصریح کرد: ایدرو باید به سمت انقلاب صنعتی 4 و 
5 حرکت کند و گلوگاه های فن آوری را شناساسایی و در این 

حوزه ها سرمایه گذاری کند.
وی ابراز امیدواری کرد با حرکت در مســیر درست، ایدرو را 
بتوان به یک مجموعه دانش بنیان و ثروت ســاز تبدیل کرد و 
همچنین رعایت اصول اخلاقی در کارها را ضروری توصیف 

و بر شفافیت، پاک دستی و مقابله با فساد و رانت تاکید کرد.

رئیس کمیته آب مجلس شورای اســلامی با بیان 
اینکه تحقیق و تفحص از پروژه های انتقال آب مربوط 
به دولت قبل اســت، گفت: در دولت سیزدهم، ریل 
پروژه های انتقال آب بین حوضــه ای تغییر کرده و 
توجه کامل همه دســتگاه ها به رعایت همه جوانب 
 فنی، محیطــی زیســتی و اجتماعی در دســتور

 کار است.
امیرقلی جعفری بروجنی، در گفت وگو با ایرنا با اشاره 
به ارجاع گــزارش تفحص از پروژه هــای انتقال آب 
دولت قبل به قوه قضائیه، اظهــار کرد: در دولت های 

گذشته پروژه های سنگین انتقال آب بدون طی مسیر 
کارشناسی و اخذ مصوبات و گزارش های ارزیابی به 

مرحله اجرا وارد می شدند.
وی با اشاره به جزئیات تحقیق و تفحص انجام شده، 
گفت: تحقیق و تفحص از 16 پــروژه انتقال آب بین 
حوضه ای در دولت های قبل در قالب 4300 صفحه 

مستندات شــامل مستندات دســتگاه های اجرای 
ذی ربط از جمله وزارت جهاد کشاورزی، سازمان های 
نظارتی و وزارت نیروی دولت های گذشته انجام شده 

است.
رییس کمیته آب مجلس شورای اسلامی افزود: اصل 
مسئله تحقیق و تفحص مرتبط با نوع پروژه نیست، 

بلکه روند اجرایی شدن پروژه بدون طی مسیر فنی 
 و الزاماتی نظیر الزاماتی زیســت محیطی مسئله ما

 بوده است.
جعفری بروجنی با اظهار امیدواری از مسیر طی شده 
در دولت سیزدهم، گفت: خوشبختانه در دولت جدید، 
ریل پروژه های انتقال آب بین حوضه ای تغییر کرده و 
توجه کامل همه دستگاه ها به رعایت تمامی جوانب 
فنی، محیطی زیستی و اجتماعی در دستور کار است و 
تمامی طرح های حوزه آب با رعایت الزامات یاد شده به 

مرحله اجرا می رسد.

رئیس کمیته آب مجلس خبر داد:

تحقیق و تفحص از پروژه های انتقال آب مربوط به دولت قبل

خبر روزخبر ویژه

فرامرز اختراعی، رئیس هیئت مدیره سندیکای تولیدکنندگان مواد دارویی، شیمیایی و بسته بندی دارویی در افتتاحیه 
نمایشگاه فارمکس 2023 طی سخنانی از تولید 500 مولکول از مواد اولیه دارویی در کشور خبر داد و گفت: خوشبختانه 
در زیرساخت های صنعت دارو به درجه ای از خودکفایی رسیده ایم که تا چند سال آینده به مرزهای صادرات دست پیدا 

خواهیم کرد.
وی افزود: با توجه به نیروی انسانی و منابع طبیعی در کشور، دلیلی ندارد یکی از ارکان صنعت تولید مواد مؤثره دارویی در 

دنیا نباشیم. امیدواریم در چند سال آینده شاهد رقابت در عرصه تولید مواد مؤثره دارویی در کشور باشیم.
اختراعی همچنین اعلام کرد: در سه سال آینده صنعت داروسازی کشور به عنوان یک صنعت ارزآور شناخته خواهد شد. 

بنابراین حوزه اقتصاد دارو، از اهمیت زیادی برخوردار است و نباید از آن غافل شویم.
 محمدمهدی برادران معاون صنایع عمومی وزارت صمت نیز در این مراسم اما از رشد منفی صنعت داروسازی خبر داد و 

گفت: سال گذشته رشد صنعت دارو منفی 1/5% بود درحالی که متوسط رشد صنعت در کشور مثبت 5/9% بوده است.
وی ادامه داد: تنها صنعتی که در کشور در سال گذشته رشد منفی داشت، صنعت دارو بود. متاسفانه صنعت دارو بیش از 

سایر بخش ها با مشکل عدم تأمین ارز از سوی بانک مرکزی مواجه شده است.
برادران اظهار داشت: با این حال می توانیم در آینده نزدیک به صادرکننده مواد مؤثره دارویی تبدیل شویم و ارزآوری 

خوبی در این حوزه داشته باشیم.
معاون صنایع عمومی وزارت صمت نیز با بیان اینکه"حدود 72% از مواد مؤثره دارویی در کشور تولید می شوند"، توضیح 
داد: شرکت های داخلی دارای پروانه تولید 490 مولکول شیمیایی هستند. همچنین حدود 100% مواد بسته بندی دارویی 

و 450 قلم مواد جانبی دارو در کشور تولید می شوند. در نمایشگاه امسال از پنج مولکول دارویی جدید رونمایی می شود.
پیمان صالحی، معاون پژوهشی وزارت علوم، تحقیقات و فناوری نیز در افتتاحیه این نمایشگاه طی سخنانی عنوان کرد: 
نباید از ظرفیت های همکاری بین دانشگاه و صنعت در تولید دارو غافل شــد. در سال 2022، حوزه پزشکی در زمینه 
تولیدات علمی اول بوده است که سهم داروسازی را نباید نادیده گرفت. وی از رشد مقالات علمی دارویی خبر داد و گفت: 
در داروسازی روند چاپ مقالات ایران روند صعودی داشته است. ایران در تولیدات مقالات علمی در حوزه دارو بیشتر 

دیده شده است.

آمار و ارقام موجود نشان می دهد ظرفیت اسمی نیروگاه های کشور در ســال 1402 به 91 هزار و 288 مگاوات 
رسید که دستیابی به این رقم در نتیجه افزایش 7 هزار و 757 مگاواتی ظرفیت تولید برق نیروگاهی در دو سال 

گذشته محقق شده است.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، دولت سیزدهم باهدف جبران ناترازی شدید میان میزان تولید و مصرف برق کشور که 
در سال های قبل مشکلات فراوانی را برای صنعت برق کشور و نیز جامعه ایجاد کرده بود، اقدام به افزایش ظرفیت 

تولید برق کشور از مسیرهای مختلف کرد.
در نتیجه مجموعه این اقدام ها تا سال 1402 ظرفیت نصب شده یا اسمی نیروگاه های کشور به 91 هزار و 288 

مگاوات رسید که نسبت به آغاز دولت سیزدهم از افزایش حدوداً 7 درصدی حکایت دارد.
همان طور که اشاره شد، این میزان افزایش ظرفیت منصوبه نیروگاهی کشور در نتیجه افزایش ظرفیت تولید برق 
به میزان 7 هزار و 757 مگاوات در دو سال گذشته اتفاق افتاد که نسبت به متوسط عملکرد دولت های یازدهم و 

دوازدهم در افزایش ظرفیت سالانه تولید برق افزایش بیش از 40 درصدی را نشان می دهد.

وزارت نیرو در دولت جدید برای افزایش ظرفیت منصوبه نیروگاهی کشور از سه روش مختلف ایجاد نیروگاه های 
جدید، ارتقای توان نیروگاه های موجود و نیز تعمیر و نوسازی نیروگاه های موجود استفاده کرد.

بر همین اساس و در دو سال از طریق ایجاد نیروگاه های حرارتی جدید 5 هزار و 198 مگاوات به ظرفیت تولید برق 
کشور گذشته افزوده شد.

همچنین از طریق ارتقای توان تولید نیروگاه های موجود وزارت نیرو موفق شد 1 هزار و 400 مگاوات دیگر نیز به 
طرفیت تولید برق کشور اضافه کند.

از طریق نوســازی و رفع ایرادات نیروگاه های موجود نیز رقمی معادل 600 مگاوات به ظرفیت نیروگاهی کشور 
اضافه شد.

علاوه بر موارد مذکور از طریق ایجاد نیروگاه های تجدیدپذیر رقمــی معادل 225 مگاوات به ظرفیت تولید برق 
کشور افزوده شده است.

در کنار این موارد وزارت نیرو موفق شد تا از طریق نیروگاه های تولید پراکنده و مولدهای مقیاس کوچک نیز 334 
مگاوات به ظرفیت تولید برق کشور اضافه کند.

افتتاحیه فارمکس ۲۰۲۳ برگزار شد:

جشن دارویی کشور با آمار متناقض
ظرفیت تولید سالانه برق کشور ۴۰ درصد افزایش یافت!

بهتر شدن حال برق
دریا وفایی| گروه جامعه

samar_raz@yahoo.com


